
Pärnu-Jaagupi Gümnaasiumi  

hoolekogu koosoleku protokoll 

 

Pärnu-Jaagupi 30.august  2012 

Algus kell 18.00 lõpp 19.50  

Protokollis Marge Pähkel 
Koosolekul viibisid hoolekogu esimees Marge Pähkel (koosoleku juhataja), hoolekogu 
liikmed Eva Palk, Urve Salumaa, Karli Kalda, Margo Sai, Ahti Umbsar, Merike Mäemets, 
Puudusid: Raul Peetson,  
Külalisena viibis  koosolekul direktor Lembit Rebane 

Päevakord: 

1. Õppeaasta algus. 
2. Hoolekogu seisukoht PJG puudutava teema osas valla arengukavas.  
3. Jooksvad teemad 

Päevakorrapunkt nr.1 
Direktor andis ülevaate, kuidas oleme kooli alguseks valmis.  
• Õpilasi alustab 195, sh 15 õpilast teistest valdadest 
• 10.-ndas klassis kümme õpilast, gümnaasiumis kokku 39 õpilast 
•  9.-ndates klassides kokku 28 õpilast  
• 1 klassiga alustab õp. Heli Tasane 
• Psühholoogi koolis ei ole. 0,5 kohaga alustab sotsiaalpedagoog.  

 
Otsus: võtta info teadmiseks.  

  
Päevakorrapunkt nr.2 
Direktor tutvustas õpetajat poolt valda saadetud parandusettepanekut Halinga valla 
arengukavasse aastani 2018 
 
Otsustati:  Hoolekogu võtab õpetajate seisukoha teadmiseks ja jääb enda poolt esitatud 
parandusettepanekute juurde.  
Hoolekogu liige õpetaja Mäemets rõhutab oma seisukohta: kui vähegi võimalik, siis 
gümnaasium avada.  2013 kevadel lõpetab põhikooli 28 õpilast. 
 

Päevakorrapunkt nr. 3 
3.1 Otsustati, et lastevanemate koosolek toimub oktoobris enne koolivaheaega.  
 
3.2 Hoolekogu esimees Marge Pähkel andis teada, et astub isiklikel põhjustel  esimehe 
kohalt tagasi.  
Otsustati:  hoolekogu valimised toimuvad oktoobris  

 
  

Järgmine hoolekogu koosolek toimub novembri alguses.  


